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Hejtmanský den v Koryčanech
Radnice v Koryčanech byla mile překvapena přípisem z kanceláře Zlínského kra-

je, který oznamoval, že dne 16. srpna 2005 se uskuteční návštěva hejtmana, pana
Libora Lukáše, s doprovodem v Koryčanech. Účelem návštěvy je seznámení se situ-
ací v této části kraje a hledání řešení problémů.

S hejtmanem přijeli jeho zástupci, rad-
ní Zlínského kraje, ředitel Ředitelství sil-
nic ZK, tiskový mluvčí kraje a další úřed-
níci.

Nejprve byli hosté přivítáni na měst-
ském úřadě, kde se setkali s představiteli
města: starostou, místostarosty, radními
a pracovníky městského úřadu. Vnefor-
málním rozhovoru byla probrána aktuál-
ní témata našeho města: nezaměstnanost,
turistický ruch, bezpečnost, investiční
záměry města, oprava silnic a místních
komunikací, dopravní obslužnost, škol-
ství.

Poté odjeli hosté do výrobního závo-
du KORYNA, nábytek a. s.. Zde navští-
vil hejtman s doprovodem i SOU nábyt-
kářské.

Ve 13 hodin byl stanoven začátek pra-
covního oběda v kulturním domě, kam
byl pozván širší okruh lidí podílejících
se na veřejném životě v Koryčanech. Byli
to zastupitelé města, předsedové osadních
výborů Jestřabic, Blišic a Lískovce, vý-
znamní podnikatelé (KORYNA, Haus-
ner, FROTT,  ZD, Hipocetnrum, Marek,
OLIPA, FORM, Polypeje, SOU obchod-
ní, Elma-therm). Všichni přítomní byli

vyzváni, aby v krátkosti představili svo-
je aktivity a nastínili problémy, se který-
mi se při své práci setkávají. Na jednotli-
vé příspěvky hejtman Libor Lukáš bez-
prostředně reagoval a směroval jednotli-
vé členy svojí delegace na řešení těchto
problémů. V úvodním slově pan hejtman
zdůraznil, že nepřijeli na exkursi, ale pro-
to, aby poznali naše problémy a pomohli
nám s jejich řešením. Po ukončení pra-
covního oběda odjel pan hejtman ještě na
krátkou návštěvu našeho domova dů-
chodců, SOŠ a SOU obchodní na zámku
a poté zajel i na hrad Cimburk.

Nezbývá než uvedenou návštěvu hod-
notit jako pozitivní přístup vedení Zlín-
ského kraje k práci pracovníku komunál-
ní sféry našeho regionu. Toto setkání na-
startovalo řadu procesů, které mohou vést
k zlepšení situace v našem městě i širším
okolí.

Ing. Jaroslav Kočí
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• byly zahájeny stavební práce na akci
„Přístavba tělocvičny a rekonstrukce
ZŠ Koryčany“,

• byly dokončeny venkovní úpravy ko-
lem nové bytové výstavby v Močíl-
kách, parkoviště, chodníky,

      úprava terénu
• o prázdninách budou vyměněny okna

na ZŠ v Koryčanech ul. Masarykova
• byla ukončena akce „Rekultivace

skládky Koryčany“- SFŽP ČR přiznal
dotace v plné výši

• byla dokončena akce Bytová výstav-
ba Koryčany-Močílky- MMR ČR při-
znalo dotace v plné výši

Z veřejně prospěšných  prací:
• je prováděna běžná údržba veřejného

prostranství a zeleně
Zastupitelstvo vzalo na vědomí  in-

formaci starosty o postupu VPP  a inves-
tičních akcí města.

8. Plnění zákona č. 96/2005, kterým se
mění zákon č. 238/1992 Sb., o někte-
rých opatřeních

souvisejících s ochranou veřejného
zájmu a o neslučitelnosti některých
funkcí (zákon o střetu zájmů)

Zastupitelstvo města Koryčany odklá-
dá své rozhodnutí k Plnění zákona č. 96/
2005, kterým se mění zákon č. 238/1992
Sb., o některých opatřeních souvisejících
s ochranou veřejného zájmu a o nesluči-
telnosti některých funkcí ( zákon o střetu
zájmů), a to do doby než rozhodne Ústav-
ní soud ČR.

9. Převody majetku města
Prodej majetku města Koryčany:

Hlasování:
1. Zastupitelstvo města Koryčany

schvaluje  13- ti hlasy přítomných za-
stupitelů záměr  prodeje pozemku
p. č.2641/2 zast. plocha o výměře 11 m2

v k. ú. Koryčany pro  paní Miroslavu Du-
dovou za účelem dořešení vlastnických
vztahů k pozemku a ke stavbě garáže,
která je ve vlastnictví žadatelky, cena dle
znaleckého posudku.
Hlasování:

2. Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů záměr prodeje pozemku p. č. 1788/
2 zast. plocha o výměře 1 m2 v k. ú. Ko-
ryčany pro pana Petra Hábla,  za účelem
dořešení vlastnických vztahů k pozem-
ku a ke stavbě garáže, která je ve vlast-
nictví žadatele, cena dle znaleckého po-
sudku.

Zápis z 12. řádného zasedání  Zastupitelstva  Města  Koryčany, konaného dne  16.  6. 2005 v Koryčanech

12. řádné zasedání Zastupitelstva Měs-
ta Koryčany  konané ve velké zasedací
místnosti na MěÚ Koryčany  zahájil sta-
rosta Ing. Miroslav Máčel v 19.00 hodin.
Zasedání se zúčastnilo 13 členů. Dva za-
stupitelé  se omluvili. Ověřovateli zápi-
su byli jmenováni zastupitelé paní Ing.
Marie Horáčková a paní Ivana Chmela-
řová. Návrhová komise byla schválena
ve  složení  zastupitelů pan Ladislav Ko-
nečný, Marie Věžníková a pan Zdeněk
Šmela. Průběh zasedání zapsal  pan Vác-
lav Paseka.

1. – 2. Zahájení,  doplnění a schválení
programu

Starosta přivítal všechny přítomné.
Z občanů města se zasedání zastupitelstva
zúčastnil 1 občan. Dále vyzval zastupi-
tele, aby  se vyjádřili k navrženému  pro-
gramu jednání. Navržený program nebyl
doplněn a  byl schválen všemi 13-ti hla-
sy přítomných zastupitelů.

3. Zpráva o činnosti Rady Města Ko-
ryčany

Tajemník úřadu Ing. Petr Celý před-
ložil zprávu o činnosti rady od poslední-
ho zasedání zastupitelstva. Zastupitelstvo
vzalo zprávu na vědomí. Zpráva je přilo-
žena  k zápisu a je jeho součástí.

4. Zpráva o čerpání rozpočtu  Města
Koryčany k 31. 5. 2005, schválení roz-
počtových změn

Zprávu o hospodaření města Koryča-
ny k 31. 5. 2005 obdrželi  členové zastu-
pitelstva v materiálech k jednání zastu-
pitelstva. Příjmy jsou plněny na částku
22.025.158,46-Kč, tj. 41 % schváleného
rozpočtu a Výdaje jsou čerpány na část-
ku 20.888.192,73-Kč, tj. 39 %.

Starosta informoval členy zastupitel-
stva o změnách v rozpočtu, které je nut-
né schválit. Jedná se o první úpravu
schváleného rozpočtu, a to takto:

strana  příjmů: navýšení daňových
příjmů DPH o částku 84.500,-Kč

strana výdajů:  Navýšení o koupi ply-
nových kotlů, plynové přípojky a zabez-
pečovacího zařízení pro objekt čp. 457
ul. Zámecká (vila) v celkové částce
84.500,-Kč
Hlasování:

Zastupitelstvo  města Koryčany bere
na vědomí  zprávu o čerpání rozpočtu
Města Koryčany k 31.5.2005 a Zastupi-
telstvo  Města Koryčany  schvaluje 13-

ti hlasy přítomných zastupitelů změny
v rozpočtu.

5. Schválení hospodaření  Města Ko-
ryčany za rok 2004 (audit)

Hospodaření města za rok 2004 Za-
stupitelstvo města Koryčany projednalo
na předešlém řádném zasedání zastupi-
telstva dne 26. 2. 2005 s tím, že jeho
schvalování proběhne až na dnešním za-
sedání zastupitelstva kdy bude znám vý-
sledek přezkoumání hospodaření města
Koryčany za rok 2004 (audit). Zprávu
o výsledku přezkoumání hospodaření
města Koryčany za rok 2004 obdrželi
všichni poslanci v materiálech k jednání
v zastupitelstvu. Starosta informoval pří-
tomné o jeho výsledku. Audit provedli
pracovníci kontrolního oddělení kance-
láře ředitele Krajského úřadu Zlínského
kraje. Cílem přezkoumání hospodaření
obce je informovat obecní zastupitelstvo
a jeho prostřednictvím občany obce
o úrovni hospodaření s obecním majet-
kem, plnění rozpočtu a o finanční situaci
obce.V rámci provedené prověrky hos-
podaření města Koryčany nebyly zjiště-
ny žádné nedostatky.
Hlasování:

Zastupitelstvo  Města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů hospodaření města Koryčany
za rok 2004 a zprávu o výsledku přezkou-
mání hospodaření města Koryčany za rok
2004.

6. Schválení plánu práce Rady a Za-
stupitelstva Města Koryčany na II.
pololetí 2005

Starosta seznámil zastupitele s návr-
hem plánu práce Rady a Zastupitelstva
Města Koryčany na II.pol. 2005. Plán je
také přílohou tohoto zápisu.
Hlasování:

Zastupitelstvo Města Koryčany schva-
luje všemi 13- ti hlasy přítomných za-
stupitelů plán práce Rady a Zastupitel-
stva Město Koryčany

7. Informace o postupu investičních
akcí  a VPP Města Koryčany

Starosta informoval přítomné o postu-
pu VPP a investičních akcí města.
Z investičních akcí:

• byla vypracována projektová doku-
mentace na  „Přístavbu tělocvičny
a rekonstrukce ZŠ Koryčany“
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Hlasování:
3. Zastupitelstvo města Koryčany

schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů záměr prodeje pozemku p. č. 1793/
2 zast. plocha  o výměře 6 m2 v k. ú.
Koryčany pro paní Annu Konečnou za
cenu znaleckého posudku. ( důvodem
žádosti je dořešení vlastnických vztahů
k pozemku a ke stavbě garáže, která je
ve vlastnictví žadatelky)
Hlasování:

4. Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů záměr prodeje části pozemku
p. č.1740/3  orná půda o výměře cca 168
m2 pro pana Ladislava Konečného. Vý-
měra bude upřesněna  geometrickým plá-
nem zhotoveného na náklady žadatelů.,
cena dle znaleckého posudku.
Hlasování:

5. Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů záměr prodeje části pozemku p. č.
1740/3 orná půda o výměře cca 818 m2

pro pana Pavla Mrvu za účelem výstav-
by rodinného domu. Výměra bude upřes-
něna  geometrickým plánem zhotovené-
ho na náklady žadatelů., cena pozemku
dle znaleckého posudku.
Hlasování:

6. Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů záměr prodeje části  pozemku p. č.
1740/3 orná půda o výměře cca 746 m2

pro pana Radovana Vrbu za účelem vý-
stavby rodinného domu. Výměra bude
upřesněna geometrickým plánem zhoto-
veného na náklady žadatele, cena pozem-
ku dle znaleckého posudku.
Hlasování:

7. Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů záměr prodeje pozemku p. č. p. č.
387/1 zahrada o výměře 92 m2 a p. č. 387/
3 zahrada o výměře 16 m2  v k. ú. Bliši-
ce, cena dle znaleckého posudku, pro
paní Hanu Vymazalovou  za účelem do-
řešení  vlastnických vztahů  k pozemkům
a k  RD ve vlastnictví žadatelky.
Hlasování:

8. Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů záměr prodeje  části pozemku p. č.
901/1 o výměře cca 50 m2 v k. ú. Kory-
čany pro občanské sdružení Polypeje,
za cenu znaleckého posudku. Výměra
bude upřesněna geometrickým plánem
zhotoveného na náklady žadatele.
Hlasování:

9. Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů záměr prodeje části pozemku

p. č.1393/1 v k.ú. Koryčany o výměře
každý cca 300 m2 pro manžele Průšovy,
Máčelovy, Urubkovy, za účelem zřízení
zahrádek,  cena dle znaleckého posudku,
výměra bude upřesněna dle geometric-
kého plánu zhotoveného na náklady ža-
datelů.
Hlasování:

10. Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů záměr prodeje části pozemku p. č.
475/1 o výměře cca 8 m2 (výměra bude
určena geometrickým plánem zhotove-
ného na náklady žadatele) v k. ú. Kory-
čany pro paní JUDr. Ludmilu Harvilíko-
vou za cenu znaleckého posudku.
Hlasování:

11. Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů prodej pozemku p. č. 279/38 ostatní
plocha o výměře 64 m2 v k. ú. Jestřabice
pro pana Zdenka Kotka a pana Zdeňka
Poppa, za cenu znaleckého posudku
Hlasování:

12. Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů prodej nebytového prostoru P4
v bytovém domě o 14 bj. čp. 262 v Ko-
ryčanech ul. Masarykova pro pana Ing.
Ladislava Konečného za cenu obecnou
(tržní), která dle znaleckého posudku
č. 486-58/05 činí částku 312.300,-Kč.

Převod majetku na Město Koryčany:
Hlasování:

1. Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje bezúplatný  převod části po-
zemku p. č. 1767/1 ost. plocha - silnice
(silnice č. III/43320  v délce 600 m)
o výměře 4903 m2 v k. ú. Lískovec
z vlastnictví Zlínského kraje do vlastnic-
tví Města Koryčany za podmínky, že před
fyzickým předáním silnice bude tato
opravena (výtluky atd. ) a předána městu
v řádném provozuschopném stavu.
Hlasování:

2. Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů záměr  převodu pozemků  v k. ú.
Koryčany ve vlastnictví paní Irmy Ma-
cákové a Drahomíry Kafoňkové  do vlast-
nictví Města Koryčany. Jedná se o poze-
mek p. č.  349/22 orná půda 1438 o vý-
měře 1438 m2, 349/23 orná půda o vý-
měře 2562 m2, 2522/13 ost. plocha 81
m2, 2523/4 orná půda o výměře 2202 m2

a p. č. 2524/112 ostatní plocha (zeleň)
o výměře 689m2. Tyto pozemky tvoří
z části rekultivovanou skládku Líščí, ko-
munikaci k této skládce a dále přístupo-
vou cestu do lokality Češky, za cenu sjed-
nanou ve výši 35.000,-Kč.

Hlasování:
3. Zastupitelstvo města Koryčany

schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů záměr koupě pozemku p. č. 476
ost, plocha o výměře 3037 m2 v k. ú.
Koryčany za cenu maximálně 70.000,-
Kč.

Zřízení věcného břemene:

Hlasování:
1.) Zastupitelstvo města Koryčany

schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů zřízení věcného břemene mezi spo-
lečností Transgas,a.s., se sídlem Praha 10-
Strašnice,Limuzínská 12/3135 (oprávně-
ný) k obecnímu  pozemku p.č.:  164/18,
p. č. 417/33, 437/15, 437/18, 437/65, 496/
307,496/309,498/194,498/257,vše v obci
a k. ú. Koryčany, kterému odpovídá prá-
vo oprávněného zřídit a provozovat na
částech těchto parcel dálkový optický
kabel „DOK hranice Hodonín/Kroměříž
– Lobodice, st. č. 2051a to v souladu
s geom. plánem.
Hlasování:

2.) Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů zřízení věcného břemene mezi spo-
lečností Transgas,a.s., se sídlem Praha 10-
Strašnice,Limuzínská 12/3135 ( oprávně-
ný) k obecnímu  pozemku p.č.:  1773/1,
p. č. PK 1774/2,vše v obci a k. ú. Lísko-
vec, kterému odpovídá právo oprávněné-
ho zřídit a provozovat na částech těchto
parcel dálkový optický kabel „DOK hra-
nice Hodonín/Kroměříž – Lobodice, st.
č. 2051a to v souladu s geom. plánem.
Hlasování:

3.) Zastupitelstvo města Koryčany
schvaluje 13- ti hlasy přítomných zastu-
pitelů zřízení věcného břemene mezi spo-
lečností Transgas,a.s., se sídlem Praha 10-
Strašnice,Limuzínská 2/3135 ( oprávně-
ný) k obecnímu  pozemku p.č.:  281, p.
č. PK 113/8,347,1348/11350, 1345,vše
v obci Koryčany a k. ú. Jestřabice, které-
mu odpovídá právo oprávněného zřídit
a provozovat na částech těchto parcel dál-
kový optický kabel „DOK hranice Ho-
donín/Kroměříž – Lobodice, st. č. 2051a
to v souladu s geom. plánem.

10. Schválení organizačního zabezpe-
čení následujícího zasedání zastupitel-
stva.

Starosta seznámil zastupitele s orga-
nizačním zabezpečením následujícího
zasedání zastupitelstva , jehož  návrh
obdrželi všichni zastupitelé v materiálech
k jednání v zastupitelstvu.
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Hlasování:
Zastupitelstvo Města Koryčany schva-

luje 13- ti hlasy přítomných zastupitelů
organizační zabezpečení následujícího
zasedání zastupitelstva v Koryčanech,
které se bude konat dne 29. 9. 2005 v 18
hodin.
11. Interpelace poslanců

Starosta otevřel interpelace  členů za-
stupitelstva. Z poslanců se k interpelacím
přihlásil MVDr. Zdeněk Kučera – chod-
níky v Jestřabicích, Ing. Vladimír Plaček
– předláždění náměstí, Drahomíra Číž-
ková – průjezd kamiónů  v ul. Nádražní

12.  Diskuse
Starosta otevřel diskusi, ve které od-

povídal na dotazy členů zastupitelstva
a přítomných občanů.

13. Návrh usnesení

Hlasování:
Starosta vyzval předsedu návrhové

komise přednesením zprávy. Člen  návr-
hové komise pan Zdeněk Šmela přečetl
návrh usnesení, které zastupitelé jedno-
myslně schválili.

14. Závěr
Starosta pan Ing. Miroslav Máčel po-

děkoval všem za účast na dnešním zase-
dání a jednání ve 21.00 hodin ukončil.

Před vstupem do EU byla možnost dosáhnout na evropské dotace, z nichž
pro venkovské regiony byl určen program SAPARD. Po vstupu se situace změnila
a je tu program LEADRER +, který je v gesci Ministerstva zemědělství ČR a jeho
aplikace se poněkud liší od předešlého programu. Program předpokládá vznik Míst-
ních akčních skupin, které budou zpracovávat a předkládat projekty pro regiony,
přičemž se předpokládají regiony s počtem alespoň 10.000 obyvatel s převažujícím
venkovským charakterem. Vzniklé občanské sdružení „Hříběcí hory“ chce usilovat
o tuto funkci a v návaznosti na mikroregiony Zdounecko-Koryčansko a Moštěnka
(Hýsly) chce napomoci rozvoji těchto regionů.

Rozvoj regionu s pomocí dotací z EU

Občanské sdružení „Hříběcí hory –
sdružení pro rozvoj regionu Západní Kar-
paty“ bylo založeno 19.5.2005, jako sdru-
žení fyzických a právnických osob pod-
le zákona č. 83/1990 Sb. Naším cílem je
zasazovat se aktivním způsobem o trva-
le udržitelný rozvoj oblasti západního
podhůří a jihozápadní části Chřibů. Pod-
le tohoto pohoří jsme volili i název naše-
ho sdružení. Hříběcí hory jsou historic-
ký název pohoří, ze kterého s největší
pravděpodobností současné jméno po-
chází.

Trvale udržitelný rozvoj vnímáme
jako velmi komplexní a rozsáhlou pro-
blematiku. Tento rozsah se proto snaží-
me podchytit v určení cílů našeho sdru-
žení. Chceme být nápomocni v různých
oblastech budování a zkvalitňování infra-
struktury, zavádění moderních technolo-
gií, ochraně památek a kulturního i pří-
rodního bohatství regionu, podpoře turis-
tického ruchu, propagaci regionu na ná-
rodní i mezinárodní úrovni apod. Velmi
důležitou část naší práce bude tvořit čin-
nost pro děti a mládež v regionu, v nichž
hodláme co nejdříve začít vytvářet pocit
sounáležitosti, a nabídnout jim základní
enviromentální informace o oblasti
ve které žijí.

Nejdůležitějším úkolem, který jsme si
pro první období naší činnosti vybrali, je

ve spolupráci s představiteli místní samo-
správy a s občany zastupujícími nejrůz-
nější obory lidské činnosti v našem regi-
onu, vytvořit tzv. místní akční skupinu.
S touto skupinou pak vypracujeme stra-
tegii dlouhodobého rozvoje regionu,
a požádáme prostřednictvím Ministerstva
zemědělství o zařazení do dotačního pro-
gramu LEADER +, který funguje ve stá-
tech EU už od r. 1991. Úspěšné zařazení
do tohoto programu nám umožní reali-
zovat naše cíle především v oblasti roz-
voje turistického ruchu, ve kterém vidí-
me nesporný a zatím nevyužitý potenci-
ál našeho regionu. V této oblasti chceme
iniciovat vybudování cyklostezky, která
podél Chřibů propojí Kroměříž s její bo-
hatou historií a kulturou a Moravské vin-
né stezky na jihu. Tím a cílenou propa-
gací regionu, chceme pro turistiku zatrak-
tivnit celou oblast jihozápadních Chřibů
s jejich přírodním bohatstvím a umožnit
tak jak obcím, tak drobným podnikate-
lům rozvinout nabídku kvalitních služeb
v oboru turistiky. Že tato naše úvaha je
správná, dokazuje i Generel dopravy
Zlínského kraje, ve kterém je námi za-
mýšlená trasa cyklostezky výslovně plá-
nována. Samozřejmě se ale nehodláme
omezit pouze na vybudování cyklostez-
ky. Ta by měla tvořit sice velmi důleži-
tou, ale pouze jednu část dlouhodobé roz-

vojové strategie. Inspiraci pro naši další
činnost hledáme i v jiných členských stá-
tech EU, kde mají s rozvojovými progra-
my pro venkovské regiony již dlouhole-
té kladné zkušenosti. Zatím se nám díky
osobním kontaktům podařilo navázat
slibně se rozvíjející spolupráci s jednou
místní akční skupinou v Irsku, a dále se
hodláme zaměřit na spolupráci se Švéd-
skem a Norskem. Chceme ale, aby naše
strategie byla co nejlépe zacílena na kon-
krétní potřeby našeho regionu. Uvítáme
proto všechny podněty a nápady, které
mohou být pro budoucí vývoj naší ob-
lasti přínosné. S jakýmikoliv dotazy
a náměty nás můžete kontaktovat na ad-
rese:

Milan Maštalíř
Zástřizly 23
768 05  Koryčany
tel: 606 796 613
email: mastalir.milan@uhul.cz
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Rok 2005 přešel do své druhé polovi-
ny a před námi stojí úkol zhodnotit jeho
první polovinu. Na sklonku roku 2004,
kdy jsme sestavovali plán na rok 2005
jsme vycházeli z celkové atmosféry
a chuti sboru se aktivně podílet na čin-
nosti a práci , která nás čekala jak na úpra-
vě zbrojnice, tak na údržbě a opravách
techniky.

V měsících leden až březen jsme pro-
vedli údržbu na zbrojnici včetně úprav
na cisterně RTHP ČAS 25. Jako nezis-
ková organizace jsme závislí na dotacích
a darech . Další peněžní prostředky jsme
získali sběrem starého železa.

Začátkem měsíce dubna jsme se po-
díleli na sběru železa a z peněz, které jsme
získali jsme nakoupili vybavení na sou-
těžní sport mladých hasičů a materiál na
opravy techniky. Začal také výcvik MH
a příprava na soutěže, které se začaly roz-
jíždět. Také je třeba říci, že po zimní tech-
nické přípravě se začali naši mladí hasiči
prosazovat na čelních místech , což dou-
fáme, že tyto výsledky je povzbudí k další
činnosti.

Poslední sobotu v dubnu se náš sbor
účastnil Celonárodní hasičské pouti
na sv. Hostýne. Ohlas mezi účastníky byl
kladný a proto jsme se rozhodli v příštím
roce opět zúčastnit. Doufáme, že hasiči to
vezmou za své, aby účast byla co největší.

V měsíci květnu se MH zúčastnili
okresního kola hry“ PLAMEN“ v požár-
ním sportu. Na to, že tento kolektiv byl
omlazen novými členy, kteří se této sou-
těže zúčastnili poprvé bylo jejich umístě-
ní na 10. místě velmi solidní.K tomu mu-
síme ovšem také dodat, že bohužel se ne-
ustále potýkáme s nedostatkem tréninko-
vých prostorů . Rovněž tak starší technika
s porovnáním s jinými sbory již nevyho-
vuje soutěžním podmínkám. O to více
potěší jakýkoliv úspěch v tomto sportu.

Začátkem měsíce květná se také účast-
níme poutě k poctě sv. Floriána, patrona
hasičů. Původně jsme tuto pou[ plánova-
li na kopec u kapličky sv. Floriána ale
pro nestálost počasí se bohoslužba kona-
la ve farním kostele za účasti jak hasičů,
tak farníků. Chtěl bych touto cestou po-
děkovat všem, kteří přišli na tuto boho-
službu, zvláště pak panu faráři P. Richar-
du Turkovi za jeho povzbudivá slova
a poděkování dobrovolným hasičům
za jejich činnost. Na konci bohoslužby
pak byl za celoživotní činnost u hasičů
předán bratru Josefu Šebečkovi řád
sv. Froriána.

Starší hasiči byli také pozváni na osla-
vy založení sboru do Těšánek, kde před-
vedli ukázku hašení pěnou. Dále jsme se
zúčastnili I.kola okrsku ve Střílkách a to
v požárním sportu. Toto kolo Koryčany
vyhráli a měli tak právo účasti v okres-
ním kole. V Tučapech u Holešova, kde
okresní kolo proběhlo jsme neuspěli. Zra-
nili se nám dva členové a rovněž techni-
ka ve srovnání s jinými sbory byla zasta-
ralá. Opět se i zde projevilo to na co jsme
upozorňovali u mládeže - řádné trénin-
kové možnosti.

Je také třeba vyzvednout členy sboru,
kteří svým aktivním přístupem, na úkor
svého volného času zhotovili překážky,

Hasiči z Koryčan na  sv. Hostýně

jak pro mladé hasiče, tak i pro starší.
Doufáme, že se nám v nejbližší době po-
daří zajistit trvalé prostory pro trénink.

I další činnost je pestrá jak na poli spo-
lečenském, tak pracovním. Starosta
a velitel byli pozváni na oslavy 80 let za-
ložení SDH v Zástřizlech.

V červnu jsme uspořádali I. ročník
soutěže mladých hasičů o Pohár starosty
SDH Koryčany. Soutěže se zúčastnilo
8 družstev a přes některé malé nedostat-
ky proběhla akce vcelku dobře. Rádi by-
chom v požárním sportu otevřeli pro naše
město novou tradici. Zde je třeba podě-
kovat vedení FC KORYNA konkrétně
p. Harvánkovi za pochopení a zapůjčení
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škvárového hřiště, kde tato soutěž pro-
běhla. Chtěl bych také poděkovat sestře
Kavačové, která měla na starosti rozhod-
čí, pořadatelům z řad našich členů a všem
i nečlenům, kteří dopomohli ke zdárné-
mu průběhu této akce. Věříme, že II. roč-
ník bude ještě lepší a kvalitnější.. V mě-
síci červnu jsme pořádali sběr starého
železa. Děkujeme touto cestou Vám, kteří
jste se rozhodli nám přispět formou to-
hoto příspěvku. Peníze budou použity
na další modernizaci jak techniky, tak
materiálového vybavení. Ještě jednou
Vám vážení občané děkujeme.

Je také potřeba se zmínit o mimořád-
ných akcích, kde jsme byli povoláni na
pomoc při záchraně majetku našich ob-
čanů. Od začátku roku to bylo 9 výjez-
dů. Naše pomoc spočívala hlavně při jar-
ních potopách, dále pak při likvidaci po-
žárů jak rodinných domků, tak při vypa-
lování staré trávy.

Jak je patrno z této zprávy, naše práce
je pestrá ale co je hlavní a podstatné, že
přes veškeré problémy a těžkosti se na-
šla parta lidí, kteří jsou ochotni pro spo-

luobčany udělat vše, aby se co se týče
požární prevence cítili bezpečně.

V sobotu, 30. července 2005 ve 20.00
hodin, se v prostorách na nádvoří zámku
v Koryčanech uskutečnila  „TANEČNÍ
ZÁBAVA“. Počasí vydrželo a návště-

va byla přiměřená, i když si myslíme,
že vzhledem k úrovni hudby, mohla být
větší.

 Ještě jednou moc děkujeme.

Za SDH Koryčany Starosta Ketler Josef

Celosvětovým problémem jsou děti
a mládež žijící na ulici. Dostávají se sem
díky neshodám s rodiči, útěkem z dět-
ských domovů či rozvrácených rodin.
Pokud se včas nesetkají s pomocnou ru-
kou, tak žebrají, pokoušejí se krást, sta-
nou se obě[mi komerčně sexuálního zne-
užívání a beznadějně migrují za vidinou
lepšího živobytí...

Zatímco v jiných státech Evropy exis-
tuje účinný systém spolupráce státních
i nevládních institucí na pomoc těmto dě-
tem a mládeži, u nás se úřady k tomuto
problému staví vlažně. A tak jediný zá-
chytný bod pro bezprizorní mládež bez
domova v ČR je sdružení Projekt Šance,
které nejenže se snaží každodenně pomá-
hat přímo v ulicích města, ale jako první
v Evropě staví svůj DŮM ŠANCE. Tedy
vzdělávací a resocializační centrum, kde

by mládež získala běžné sociální návy-
ky, našla smysl života a díky tomu se za-
členila do společnosti.

Patronkami Projektu Šance se staly
paní Marta Kubišová, Táňa Fisherová
a Marie Rottrová. Z institucí pomáhají
především Ministerstvo zdravotnictví,
dále městské části Prahy 1,2, 5, Výbor
dobré vůle - Nadace Olgy Havlové, EU.
Pak je to celá řada lidí - hlavně umělci,
ale i lidé z různých firem, vědeckých
ústavů a škol.

Studentky 3. ročníku maturitního obo-
ru naší školy se rozhodly také podpořit
Projekt Šance. 15.června 2005 se vydaly
do ulic Koryčan, kde oslovily občany
s prosbou o příspěvek. Chtěly tak pomoct
svým vrstevníkům, kteří nemají to štěstí
žít v rodině. Některé naše občany sbírka
vyloženě iritovala. Marně se děvčata po-

koušela takovýmto lidem vysvětlit, že
sbírka je věnovaná dětem, které opustily
dětské domovy. Tyto děti tvoří 70% mlá-
deže žijící na ulici. Naštěstí většina ob-
čanů Koryčan je citlivá k problémům
našeho okolí a různě vysokou částkou na
Projekt Šance přispěla. Všem těmto li-
dem svým jménem a jménem organizá-
torů v Praze děkuji. Chtěla bych podě-
kovat také všem soukromým podnikate-
lům, studentům ZŠ žákům a studentům
SOU Koryčany, kteří zakoupením balón-
ků přispěli.

Vyhodnocení celé akce včetně stavu
veřejné sbírky ve prospěch Domu Šance
bude zasláno z Prahy na naši školu
na začátku nového školního roku.
L. Sedláková Učitelka SOS a SOU v Koryčanech

Veřejná sbírka v Koryčanech
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Z podnětu SDH v Lískovci začátkem
roku 2005 byl v místní části Koryčan
v Lískovci na návsi vybudován nadzem-
ní hydrant. Tento nejmodernější nadzem-
ní hydrant, který je na našem trhu, má
složit jako zdroj požární vody pro případ
odběru vody pro požární účely. V doho-
dě s Měst.úřadem a zvláště pak se zástup-
ci místního SDH bylo vytipováno místo,
které nejlépe vyhovuje stanoveným po-
žadavkům pro případ hašení požáru. Při
této příležitosti byly na Vak Kroměříž a.s.
vzneseny všeobecné dotazy o vodě, vod-
ním hospodářství v Lískovci, které se
budeme snažit touto cestou zodpovědět.

Vodovod v Lískovci byl vybudován
v druhé polovině šedesátých let min. sto-
letí a uveden do provozu na podzim roku
1970. Bylo položeno 2 465 bm rozvod-
ného převážně litinového potrubí o prů-
měru 80-100 mm. Na rozvodných řadech
je zřízeno 131 vodovodních přípojek pro
zásobování jednotlivých nemovitostí.
Voda do vodovodu v Lískovci je dodá-
vána po úpravě z Koryčanské přehrady.

Kvalita vody v obci Lískovec je prů-
běžně kontrolována, sledována akredito-
vanou laboratoří VAK Kroměříž a.s.
Na základě vyhlášky Ministerstva zdra-
votnictví ČR č.:252/2005 se sledují uka-
zatele kvality pitné vody mikrobiologic-
ké, fyzikálně chemické a senzorické.
Na základě prováděných rozborů lze
konstatovat, že pitná voda v Lískovci má
velmi dobrou kvalitu a to jak po stránce
mikrobiologické tak i fyzikálně chemic-
ké. Jedním z důležitých sledovaných pa-
rametrů ve vodě je obsah dusičnanů, kte-
rý je trvale menší jak 5 mg/l, což zname-
ná, že tato voda vyhovuje i požadavkům
pro tzv. kojeneckou normu. Tvrdost vody
je 2,75 mmol/l (tj. 15,4 německých stup-
ňů), jde tedy o středně tvrdou pitnou
vodu. Stejně tak i nízký obsah chlorido-
vých iontů 30 mg/l je dokladem velmi
dobré kvality dodávané pitné vody.

V devadesátých letech min století se
v obci Střílky začal projevovat v letních
měsících nedostatek vody v důsledku
rozvoje rekreační činnosti. Problém
v zásobování obyvatelstva pitnou vodou
je v  současné době velký nárůst potřeby
pitné vody v letním období, kdy spotře-
ba pitné vody přechodně bydlících osob
v obci výrazně převyšuje celoroční prů-
měr. Stávající zdroje pitné vody  a i oka-

CO VÍME O VODĚ,
ZVLÁŠTĚ PAK V LÍSKOVCI

mžitá zásoba pitné vody v akumulaci
nestačí pokrýt okamžitou potřebu v obci
a tím dochází ke krátkodobým výpadkům
zásobení obyvatelstva pitnou vodou.

V dohodě s obecním úřadem Střílky,
na základě objednávky firmy Vodovody
kanalizace Kroměříž a.s., vypracovala
firma VODIS Olomouc s.r.o. technicko-
ekonomickou studii na posílení zdrojů
vody pro obec. Závěrem studie je vybu-
dování a vystrojení čerpací stanice při
okraji obce Lískovec včetně výtlačného
řádu, kterým bude pitná voda odebírána
z rozvodné sítě obce Lískovec a násled-
ně přečerpávána do stávajícího vodoje-
mu 150 m3 pro obec Střílky.

Podmiňující investicí je vybudování
přívodu elektrické energie, příjezdnou
komunikaci, odpadní potrubí ze sací jím-
ky do stávající kanalizace a provézt oplo-
cení celé parcely o ploše cca 20x25 m.
V navrhované čerpací stanici se sací jím-
kou o objemu 20 m3

Situované na kraji obce Lískovec
o půdorysném rozměru cca 5x8 m budou

osazena dvě odstředivá čerpadla z nerez
oceli s frekvenčním měničem. Provoz
čerpací stanice bude plně automatický
s možností místního ovládání z rozvadě-
če. Systém ovládání a řízení bude zajiš-
[ovat centrální vodárenský dispečink
Vaku Kroměříž. Trasa navrhovaného vý-
tlačného řadu DN 80 je navržena podél
bývalé státní silnice. Těsně za křížením
s vodotečí je výtlačný řad dále veden po-
dél polní cesty až do sběrné šachty stá-
vající čerpací stanice Střílky. Celý sys-
tém odběru vody z rozvodné vodovodní
sítě je navržen tak, aby v žádném přípa-
dě nenarušil hladkou a nepřerušovanou
dodávku pitné vody do obce Lískovec.

V současné době je obec Střílky záso-
bena pitnou vodou z jímacího území Stříl-
ky o celkové vydatnosti 1,61 l/s a ze dvou
jímacích zářezů o předpokládané vydat-
nosti 0,25 a 0,30 l/s. Jímací území pro
obec Střílky – tzv. Pekýlko o vydatnosti
1,61 l/s zahrnuje tři prameny, které jsou
situovány podél lesní cesty na vzdálenost
cca 800 m na hranici katastru obce Lís-
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kovec a Střílky.Průměrné odebírané
množství se pohybuje průměrně okolo
1,0 l/s, v letních měsících však vydatnost
tohoto zdroje  klesá až na hodnotu 0,7 l/
s. Každý pramen je podchycen jímacím
zářezem, který je sveden do pramení jím-
ky. Každá pramení jímka je vybavena
odběrem s uzavírací armaturou, bezpeč-
nostním přelivem a odpadem.

Jímaná voda ze tří pramenů jímacího
území Střílky tzn.“Pekýlko“ je gravitač-
ně přiváděna do sběrné jímky čerpací sta-
nice Střílky, odkud je přečerpána do vo-
dojemu 1x150 m3, vzdáleného 800 bm.
Z vodojemu je pitná voda gravitačně při-
váděna zásobovacím řadem DN 150 z li-
tiny v délce 855 k obci Střílky.

Druhým zdrojem je pramení jímka
o předpokládané vydatnosti 0,25 l/s situ-
ovaná jihozápadním  směrem 250 m od
kraje obce. Voda z pramení jímky tohoto
zdroje je gravitačně přiváděna do vodo-
jemu 40 m3 a odtud je čerpána přímo jako
posílení do rozvodné sítě.

Aby celý systém vodovodní sítě mohl
bez problému fungovat, je zapotřebí tým
pracovníků, kteří tuto soustavu neustále
sledují a starají se o to, aby v případě
poruchy bylo vše opraveno a uvedeno do
původního stavu v co nejkratší době
a pokud možno z co nejmenším negativ-
ním dopadem na naše odběratele. Veške-
ré opravy a poruchy vodovodního řadu
v Lískovci zabezpečují pracovníci stře-
diska Střílky pod hlavičkou VAK Kro-
měříž a.s.

Poruchy vodovodního řadu či případ-
ně přípojek vznikají z různých příčin.
Jednou z nečastějších příčin bývá ,,úna-
va“ materiálu způsobená stářím vodovod-
ní sítě, kdy k poruše dojde například
prasknutím  potrubního vedení nebo na-
prostým zkorodováním šroubových spo-
jů. Takový spoj pak ztratí těsnost a poru-
cha je na světě. Toto se stává jak u přípo-
jek, tak u hlavních řadů. Když taková
porucha vznikne, býváte to často Vy ob-
čané, kteří nám jako první podáváte
zprávu o této situaci. Tyto informace je
nejlépe hlásit našemu dispečerskému pra-
covišti s nepřetržitým provozem v Kro-
měříži na tel 573 331271 případně v pra-
covní době našemu zákaznickému cent-
ru.

Pokud tedy obdržíme takovou zprávu,
dostaví se v co nejkratší době na místo
naši pracovníci, aby analyzovali vznik-
lou situaci, no a podle stupně závažnosti
poruchy je přikročeno k její opravě.   Při
následné opravě, jak již bylo uvedeno se
snažíme o to aby porucha trvala co ne-
kratší dobu a aby měla co nejmenší do-

pad na odběratele. Bohužel je-li porucha
na hlavním řadu, dost často je nutné od-
stavit část nebo úsek v místě poškozené-
ho potrubí tak, aby se dalo opravit.  Ta-
ková oprava včetně vybagrování trvá
i několik hodin a odběratelé to samozřej-
mě pocítí v tom, že z jejich kohoutků
voda neteče. Je li nám známo, že oprava
bude trvat výrazně déle, zalištujeme Vám
bezplatně náhradní zdroj pitné vody for-
mou přistavené cisterny.

Po provedené opravě následuje opě-
tovné zavodnění odstaveného úseku. Tato
činnost ale ve většině případů způsobí
zakalení vody, kterou je nutno odpustit
na příslušných zemních hydrantech. To
trvá další desítky minut, někdy i hodiny.
Odběratelé jsou často rozhořčeni, když
si právě takovou vodu pustí do svých
domácností. Tomuto jevu – zakalené
vodě se ale nelze vyhnout, nebo[ voda
není ,,mrtvá“ a obsahuje ve svém složení
celou řadu látek a minerálů , které se vli-
vem času usazují na stěnách potrubí. Stačí
pak prudší pohyb vodního sloupce v po-
trubí a voda je kalná. Zjistí li odběratel,
že mu teče doma právě taková voda, do-
poručujeme vyčkat na úplné odkalení,
které provádí naši pracovníci. Oprava je
skutečně dokončena po uvedení místa do
původního stavu. To znamená zasypání
výkopu, případné hutnění, obnova povr-
chu dlažby, vozovky a podobně.

Čas od času se najdou  občané, kteří
se rozhodli stát se našimi novými zákaz-
níky a chtějí si zřídit novou vodovodní
přípojku. V takovém případě by měla vést
jejich první cesta na naše zákaznické od-
dělení, které je zřízeno v přízemí hlavní
budovy VAKu v Kroměříži. Tam obdrží
dva výtisky žádosti o zřízení nové vodo-
vodní přípojky a několik dalších infor-
mací, jak následně postupovat a jaké do-
klady doložit. Po zaevidování žádosti
a složení zálohy 3000,-Kč jsou v nejbližší
době kontaktováni našim technikem, kte-
rý s mimy dojedná podrobnosti týkající
se skutečného místa provedení přípojky,
místa osazení vodoměru a podobně. Ne-
doporučujeme občanům  tyto práce začí-
nat bez této konzultace. Může se stát,  že
záměr nového zákazníka není v souladu
s našimi technickými požadavky a nový
zřizovatel je tak nucen provádět dodateč-
né úpravy, případně začít úplně znovu.

Po provedení veškerých výkopových
prací a připravení místa pro vodoměr,
nastoupí naši pracovníci a provedou při-
pojení a osazení vodoměru. Za přiděle-
ný vodoměr se neúčtuje žádný pronájem,
platí se pouze za množství odebrané
vody. Následuje vyúčtování zálohy, vy-

stavení faktury a smlouva o dodávce
vody. Tím je přípojka zaevidována a do-
končena.

Vodovodní přípojka musí vyhovovat
také celé řadě předpisů. Podrobněji tyto
skutečnosti a vztahy mezi dodavatelem
a odběratelem popisuje zákon č.274/2001
Sbírky. Zde se také mimo jiné uvádí, že
vodovodní přípojka (část úseku potrubí
počínající uzávěrem od hlavního řadu po
vodoměr) je majetkem toho, kdo ji na své
náklady zbudoval nebo zřídil.  Odběra-
telé se často domnívají, že veškeré vo-
dovodní sítě patří VAKu. Není tomu tak.
Každá vodovodní přípojka má svého
vlastníka, VAK a.s ji pouze na základě
řádné smlouvy provozuje. V praxi to zna-
mená, přesto že je odběratel vlastníkem,
nesmí bez vědomí provozovatele prová-
dět na vodovodní přípojce žádné úpravy
ani zásahy. Měl by ale dbát o to, aby vě-
děl kde má hlavní uzávěr vody, (použít
ho ale smí pouze pracovník vodárny) aby
byl tento přístupný a aby se v trase vodo-
vodní přípojky nenacházeli  v ochranném
pásmu předměty, které by mohli přípoj-
ku poškodit, případně které by kompli-
kovali její opravu. O případné odstraně-
ní poruchy na vodovodní přípojce se po-
starají pracovníci vodárny.
V Kroměříži –srpen 2005
Vypracoval: Ing. Žitný Václav, Strašák Milan -
VAK Kroměříž a.s.
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Vyrazili jsme v neděli odpoledne au-
tobusem, vlakem, tramvají a pak zase
autobusem (někteří z nás jeli těmito do-
pravními prostředky úplně poprvé) do
hlubin Moravského Krasu, aby se z nás
během týdne stali stateční a zkušení lov-
ci zvířat. Výcvik jsme zahájili hned po
vybalení a vydatné večeři návštěvou jes-
kyně Pekárna.

Jeskyně však byla obydlená místním
domorodým kmenem. Jejich šaman nás
požádal, abychom zvířata nelovili, ale
naopak jich pomohli co nejvíc zachránit.
Naším úkolem bylo získat Safari peníze,
za které budeme zvířata kupovat od bí-
lých lovců. Domorodci vlastnili čtyři
Safari parky, které zatím zely prázdno-
tou. Během týdne jsme pomocí získaných
peněz tyto Safari parky zaplnili zvířaty.
Odměnou pro nás byla nejen zachráněná
zvířata, ale také poklad, který nám do-
morodci věnovali a navíc k tomu všemu
velké množství zážitků. Například když
jsme bojovali o získání tajemného jed-
norožce.  Z loveckého deníku:

Večer jsme šli do Pekárny, to jsou jes-
kyně, celí jsme byli od bahna a pár men-
ších se bálo, ale my starší jsme jim po-
mohli. Bylo to doopravdy dobrodružství
a se šamanem taky.

Iva – Ivča

Po obědě jsme šli na výlet do jeskyně,
potloukali jsme se při zpáteční cestě jsme
se vyválely v bahně a bylo to všechno.

Miloš

Tábor Ochoz u Brna 10. – 16. 7. 2005

Dnes v pondělí jsme kupovaly zvířát-
ka. Miky

Dnes v Pondělí pršelo. Kecka

Dnes má Katka (žabka) službu uděla-
li jsme rozcvičku a došel nějaký pán
a prodává odznaky. Ahoj Renis.

Po prodávání pohledů jsme hráli hry
lístečkovanou, vybíjenou a potom jsme
hráli hru sudy, lichý. Ričrd

Hráli jsme vibyšu. A pak jsme šli na
svačinu. Nevím co mám napsat. Denis.
Lukáš.

Celý den jsme byly na výletě v Mok-
ré. Šli jsme na koupaliště kde byly čtyři
skluzavky vedle sebe. Pak jsme šli naku-
povat hračky a jídlo. Patrik-Paštika
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Šel jsem pro kamínek v noci. Denisek

Dneska jsme šli na výlet do lesa.
A uviděli jsme veverku. A veverka po nás
házela šišky. A my jsme šli domů. A ve-
verku to přestalo bavit a odešla.

Měli jsme včera krupici byla moc dob-
rá a dnes v pátek jsme hráli že mar[an
říkal ovoce. A mi jsme ho měli hledat.
M. C.

Dnes jsme byly v lese a hledali jsme
obrázky s ovocem a zeleninou. První
družstvo bylo první. Než jsme šli do lesa
tak jsme si německy pokecali s Belgiča-
ny bylo to super. Šubi

Dneska ráno jsme mněli rozcvičku
a po rozcvičce jsme měli snídaní. Snída-
ně bila moc dobrá – později byla hra Ro-
binzonáda. Potkan

Ráda jsem mluvila z Belgičany a hrá-
la hry. Už se těším na poklad!!!!!!!!!!! Iva
– Ivča

Právě dnes je poslední den tábora na
Horním Mlýně v Ochozu u Brna. Pro mě

první tábor v roli vedoucího byl větší
zkouškou nervů než jsem si myslel….

… myslím, že se na tomto táboře ba-
vily nejen děti ale i dospělí vedoucí. Hon-
za (vedoucí)

Tábor na Češkách od 8.8. do 17. 8. 2005
pro starší děti

Já bych chtěl, aby byl ještě jeden tá-
bor. Příští rok. Dub

Je to nejlepší tábor na světě – na Češ-
kách. Ája

Je to ten nejúžasnější tábor, který jsem
kdy zažila. Chtěla bych, aby se opako-
val. Po tomhle táboře nejdou rozčesat
vlasy. Nejlepší byla večerní hra – měs-
tečko Palermo. Bára

Lepší tábor neexistuje, doufám, že
bude i příští rok. Renata

Je to zábava, hlavně bitvy v bahně.
Dávali tu pořádné porce jídla. Strašně se
nám líbilo, když jsme udělali boudu na
kamarádky a ukradli jim vlajku. Strašně
ječely. Yoda

Hlídky jsou hnusný, nebezpečný,
vždycky někdo přijde, když ji mám já.
Bahenní bitky jsou super, sázení nevy-
hrávám. Žížala

Je tu bezva veget, kterého si doma
neužiju. Hlídky s Evou jsou nebezpečné.
Hermiona

Bylo to tady moc dobré. Bažina pěk-
ně smrdí. Crack

Bylo to super, nejlepší byl výsadek –
noční hra – místo do tábora jsme přišli
do Koryčan. A jak nám šest záškodníků
kradlo vlajku. Neuměli to a proto jsme je
pochytali. Semi

Vaří tu dobrou čočku, ale ty násled-
ky… A dobili jsme celé casino. Erik

Postavili jsme stany a začalo pršet, teplota klesala až na katastrofálních devět
stupňů v noci, přesto všichni úspěšně přežili celých deset dní na stanovém sázkař-
ském táboře na Češkách.

A jak se jim tábor líbil, to posuate sami.
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Koryčanské děti jsou obzvláště vype-
čené. Pýtý (vedoucí)

Byla tu sranda, škoda, že jsme tu byli
jen deset dnů. Zajda

Mně nic nenapadá, viděli jsme kloka-
na na hlídce. Martin

Mám sucho ve stanu.  Zamrazil se mi
tu fo[ák. Můj ruský stroj. Jovík

V bažině nebylo nikdy uklizeno. Figo

Záškodník rozbil baterku z jednoho na
dvanáct kusů. A pak jsme ho hledali
v lese i s papučem. Nakonec se to našlo.
Pa[a

Měli jsme se tu jako Quonab v Gri-
penu v pětapadesátém. Kuba

Už se nám to trhá. Amálka (vedoucí)

Co bolí, to přebolí… Zdravotník

Dneska v noci půjdu opravdu, ale
opravdu spát k Pýtýmu. Zdeněk (vedou-
cí)

Měli jsme tu harém, dali nám to da-
rem. Martina (vedoucí)

Vlajku si ukradněte, hlídám ledničku.
Honza (vedoucí)
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5 - 6.4...letošní zima byla dlouhá. Sně-
hové polštáře zakrývaly bílé sněženky.
Těšili jsme se na příchod jara a probou-
zející se přírodu. První jarní dny jsme
přivítali výstavou ručních prací dětí
a rodičů nazvaných ,, Jarníčky “. Obdi-
vovali jsme nápaditost, volbu materiálů
a zručnost.

Tak vstoupilo jaro i do naší školky
a všem bylo hned veseleji.

29.4. ..pořádně hlasitá diskotéka, ba-
revné nafukovací balónky, přestřižení
stuhy a dětský šampus  s přípitkem, to
vše provázelo slavnostní otevírání nově
zrekonstruované zahrady v MŠ. Jása-
vé výkřiky dětí se ozývaly ze všech kou-
tů zahrady. Konečně si  děti mohly
po roce a půl vyzkoušet 8 nových hra-
cích prvků!

A jak to všechno začalo?
Asi před čtyřmi roky se kolektiv sho-

dl na tom, že by bylo vhodné, postupně
měnit stávající železné prolézačky
za dřevěné. Jako první jsme zakoupili za-
hradní domeček a dřevěný vláček.

Vzhledem k vysoké pořizovací ceně,
jsme další 2 dřevěné  prvky – houpací
lavici a koníka, vyrobili za pomoci rodi-
čů svépomocí. V roce 2002 revizní tech-
nik vydal zákaz  používání, dětmi velmi
oblíbené, skluzavky (z bezpečnostních
důvodů).

Vzhledem k tomu, že to bylo dětem
velmi líto, začali jsme  zjiš[ovat u růz-
ných firem finanční nabídky  na  nové
skluzavky v kombinaci se dřevem.
Cenové relace byly velmi vysoké a v pra-
vý okamžik se nám nabídl ing. V. Ma-
rek.

Problémem bylo zajištění financí
a v tom nám pomohl městský úřad, spon-
zoři a rodiče, kteří přispívali dobrovol-
ným vstupným na besídkách dětí pro ro-

diče, ale také částkami od 200,- kč –
po 1000.- kč. Celková částka, která se
sponzorsky vybrala činila 43.449,- Kč.

Zbytek peněz se platil z rozpočtu MŠ.
Veškeré nové vybavení – věže se sklu-

zavkami, psa, nákladní auto, šplhací se-
stavu, konstrukci pro závěsnou houpač-
ku, houpací most, lezeckou stěnu, axiál-
ní houpačku a nový dřevěný rám na pís-
koviště nám firma Marek zhotovila pouze
za cenu materiálu.

V dubnu loňského roku byly dřevěné
sestavy nainstalovány, ale čekalo nás dal-
ší úskalí v podobě revizní zprávy, kterou
dělal pan revizní technik již podle norem
EU a podle které, nic kromě hříbků, ne-
bylo z bezpečnostních důvodů povoleno
k užívání dětmi.

JARO V NAŠÍ MATEŘSKÉ ŠKOLE
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Pan Marek byl tak ochotný a odstra-
ňoval závady i na původních zařízeních,
které  nevyráběl. Museli jsme odstranit
i další železné prolézačky, kolotoč a hou-
pačky.

Následná kontrola, která byla z důvo-
du nemoci  revizního technika až v říjnu,
byla již shledána jako vyhovující.

Stanovil ale ještě další podmínky,
za kterých může být hřiště v roce 2005
zprovozněno. (výměna písku, výroba no-
vého bednění pískoviště, rozvoz hlíny,
osetí trávou, aj.)

Ihned, jakmile slezl sníh, začali jsme
s ,,holkama“ z MŠ brigádničit. V souvis-
losti s rekonstrukcí zahrady se odpraco-
valo celkem 104 brig. hodin, z toho za-
městnankyně MŠ 78 hod. Vzhledem
k tomu, že jsme museli nechat  vykácet
staré stromy, které hrozily ulamováním
větví při nepříznivém počasí, nasadili
jsme 16 nových jabloní a 50 tújek, které
jsme rovněž sehnali sponzorsky.

Ještě jednou děkujeme  jménem dětí
především manželům Markovým,
fi. Marek, rodičům, městskému úřadu, kte-
rý  nám maximálně vycházel vstříc pokud
jsme potřebovali dovézt hlínu, odvézt sta-
rý písek a dovézt nový, odvézt nevyhovu-
jící kolotoče, pokácené stromy atd. a  všem
sponzorům  za  veškerou pomoc v souvis-
losti se školní zahradou v MŠ.

10.5. ….že jsou naše děti šikovné,
o tom není pochyb. Jak lépe by mohly
popřát svým maminkám k svátku matek,
než, že jim předvedou co všechno se na-
učily, co dovedou.

Na besídku pro maminky se děti vždy
těší. Program připravovaly s nadšením.To
proto, aby byla maminka š[astná, až je
uvidí.

Radost byla veliká! Nejedné mamin-
ce a babičce se zaleskla slzička v oku.
V kulturním domě děti předvedly aero-
bic, pásmo básní a písní, zaujaly diváky
muzikálem ,, O perníkové chaloupce“,
do kterého byly zapojeny děti ze všech
tříd  MŠ. Imitace hudební skupiny roz-
tleskala a pobavila nejen diváky, ale
i samotné účinkující.

Na závěr se malí gratulanti rozběhli
za svou milovanou maminkou, aby jim
předali perníkové srdce, a to z lásky!

Dne  13.5. potěšili naši malí ,,herci“
zkrácenou verzí pásma babičky a dědeč-
ky v místním Domově důchodců a celou
veřejnost relací v rozhlase.

Nyní nás ještě čeká společný výšlap
s rodiči se slavnostním stužkováním
předškoláků na školáky a zakončení škol-
ního roku výletem do ZOO.

Pak už jenom „hurá na prázdniny“!

M. Ondrušíková, D. Mertová
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Internet nejen
pro seniory

Březen býval tradičně měsícem kni-
hy, v poslední době se transformoval
na měsíc internetu. Má to svoji logiku
protože knihovny se staly nositelem po-
kroku a propagátorem tohoto nového
média a ve větším rozsahu zpřístupňují
internet mládeži i dalším skupinám po-
pulace.

I v Koryčanech byly v březnu vyhlá-
šeny kurzy „Internetu pro seniory“.
Po počátečních rozpacích se přihlásilo
šest zájemců a je možno konstatovat, že
akce byla užitečná pro obě strany – sa-
motné účastníky i přednášejícího.

Bylo cítit rozdílný přístup generace
dříve narozených k počítači od přístupu
mládeže, která nemá žádné zábrany.
A právě odstranění těchto zábran je nut-
né k umožnění širšího přístupu starší ge-
nerace k novým informačním technolo-
giím. Bylo nutno postupovat krok po kro-
ku od zapnutí počítače a především zvlád-
nout práci s myší, která je pro mladé
samozřejmostí a pro začátečníky na po-
čítači je nezanedbatelnou překážkou, kte-
rou je nutno překonat.

Nejdůležitější je, že účastníci kurzu si
osvojili práci s počítačem a jsou schopni
sami na počítači pracovat a využívat
možnosti internetu jako mohutného in-
formačního zdroje.

Pro rozvoj internetu jako médi se
v Koryčanech odehrál další důležitý
krok. Byl instalován bezdrátový internet
původně pro firmy a posléze byly zapo-
čaty instalace pro domácnosti. Ceny
za používání jsou nastaveny natolik vý-
hodně, že je možné za přístupnou cenu
využívat internet bez časového omezení.
U připojení po pevné lince je, kvůli vy-
sokým paušálům,  širší využití nemožné.
Vzhledem k možnosti telefonovat pro-
střednictvím mobilních operátorů, je zde
možnost opustit pevnou linku a internet
připojit bezdrátově a tak je možno v pod-
statě za stejné ceny dosáhnou připojení
internetu bez omezení.

Vždy mě fascinovaly možnosti inter-
netu ve vyspělých zemích, kde je inter-
net běžně dostupným prostředkem a ni-
koliv luxusem, jak to bylo donedávna
díky monopolnímu operátorovi pevné
sítě u nás. I když tyto možnosti nejsou
dosud plošně rozšířeny na celém území
ČR, v Koryčanech už jsou skutečností.

Poznámka: Informace o připojení in-
ternetu v Koryčanech na adrese
www.korycany.net

Ing. Jaroslav Kočí

Životní jubilea
LEDEN 80 let Fochrová Marie, Koryčany

Červíková Anna, Koryčany
75 let Tiefenbacherová Josefa, Koryčany

Machulová Jiřina, Lískovec
70 let Svobodová Veronika, Koryčany

Novák Jan, Koryčany
Filipovičová Květa, Lískovec
Daníček Bedřich, Koryčany

ÚNOR 85 let Stupňánek Josef, Koryčany
80 let Kostková Libuše, Koryčany

Zelinková Vlasta, Koryčany
Jurčičková Božena,Koryčany

75 let Nábělek Přemysl, Koryčany
70 let Skřivánková Jiřina, Koryčany

Liškutínová Vlastimila, Jestřabice
Maštová Olga, Jestřabice

BŘEZEN 90 let Lukaštíková Vlasta, Koryčany
85 let Elznerová Marie, Koryčany
80 let Stratilová Věra, Lískovec

Věžník Miroslav, Koryčany
Jindříšek Miroslav,  Lískovec
Hudec František, Koryčany

75 let Pohl Jan, Koryčany
Zelinka Jiří, Koryčany

70 let Holásková Blanka , Blišice
Smetana Bedřich, Koryčany

DUBEN 85 let Budík Jaroslav, Koryčany
80 let Zálešák Josef, Koryčany

Bobková Františka, Koryčany
Komendová Jarmila, Koryčany

75 let Chromíková Štefania, Blišice

KVĚTEN 85 let Hanák Bedřich, Koryčany
Budíková Růžena, Koryčany

80 let Malovcová Jiřina, Koryčany
Axmanová Milada, Koryčany

75 let Hlobílek Lubomír, Jestřabice
Navrátilová Danuše Koryčany
Vrbová Květoslav, Koryčany

70 let Mauler Zdeněk, Lískovec
Hemmelová  Ludmila, Koryčany

ČERVEN 75 let Navrátil Oldřich, Lískovec
Bláhová Zdeňka, Koryčany
Vojtková Eliška, Blišice

Společenská kronika  -  I. a II. čtvrtletí  2005
Narození
ÚNOR Maršálová Nikola, Koryčany

Kučera  Čestmír, Koryčany

BŘEZEN Vysoký Daniel, Koryčany
Horváth Pavel, Koryčany
Vránová  Sabina, Koryčany

KVĚTEN Ševčík Martin, Lískovec

Úmrtí
LEDEN Žalčík  Antoním, Blišice

Nezdařil Pavel, Koryčany
Ženatá Ludmila, Jestřabice

ÚNOR Mrázek Oldřich, Koryčany
Lišková Františka, Lískovec
Bednaříková Jana, Koryčany

BŘEZEN Chvátalová Maraie, Koryčany
Filípková Anežka , Koryčany

DUBEN Hudcová Eva, Koryčany
Hlavová Alžběta,Lískovec

KVĚTEN Šatný Vlastimil, Koryčany
Michalík Oldřich, Koryčany
Žalčík Antonín, Blišice
Formánek Petr, Koryčany

ČERVEN Machula Adolt, Lískovec

Sňatky

DUBEN Máčelová Martina, Koryčany  – Lička Martin, Vřesina
Zahradník Pavel, Lískovec  – Barvířová Marcela, Lískovec

KVĚTEN Juráček Jiří,  Koryčany – Felsingerová Hana, Kyjov
Urbánková Jana, Blišice –Seknička Martin, Brno

ČERVEN Doupovcová Kateřina, Koryčany  - Galek Lukáš, Nemotice
Šlampa Vítězslav, Koryčany – Simona Kočičková, Kojetín
Kudličková Klára, Koryčany – Buček Karel, Mouchnice
Gregor Tomáš, Koryčany – Jitka Hauerlandová, Bánov
Máčelová Jitka, Koryčany – Petr Korber, Trboušany
Kulhánková Miroslava, Koryčany – Příhoda Petr, Uherský Brod
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SERVIS  PLYNOVÝCH  SPOTŘEBIČŮ
Všech značek pl. kotlů, ohřívačů TUV, sporáků, lok. topidel či wafek a ostatních plynových spotřebičů do 50 kW,

zemní plyn – propan.
REVIZE spotřebičů, celkové vyčištění s odborným seřízením.

Záruční i pozáruční servis.
DÁLE PAK

Kontroly úniku plynu celého plynovodu i s odstraněním závad úniků.

Seřízením optimálního výkonu Vašeho spotřebiče ušetříte minimálně na spotřebě plynu, až jednu pětinu z roční spotřeby plynu a minimální opotřebování
nejvíce namáhaných výměníků tepla.

Dále nabízíme montáž drátových i bezdrátových dig. termostatů i s dodáním dle požadavků, či vlastních, dále pak poradenskou službu při výběru typu
a druhu vytápění s ohledem na TUV /teplou užitkovou vodu/, možnost kompletní vyřízení dokumentace PLYNU či ústř. TOPENÍ. Konzultace při výměně
starých spotřebičů za nové a modernější s plynulou modulací plamene, či problémech s vytápěním R.D. a bytů.

Mimo topnou sezónu nabízíme:
ROZVODY vody (hostalen – pozink)

OPRAVY WC – odpadu – ústř. topení – dom. vodáren a koupelen

VOLEJTE na telefonní číslo: 606 260 034
A d r e s a :  Z d e n ě k  H R N Č I Ř Í K ,  M a l i n k y  č .  5 3 ,  o k r.  Vy š k o v

SRVIS – REVIZE – MONTÁŽ plynových spotřebičů
AKCE:

Možnost využití slevy při výměně starého plynového kotle* za nový z řady ARISTON. Sleva 4.500,- až 6000,- Kč.
(*u stacionárních kotlů pouze litinové)

Rozšiřte naše řady!
„Vydělám si, mám čas pro sebe a jsem sama svým pánem!“

Máte opravdový zájem? 
Zavolejte nám, dozvíte se více! 

Co budete dělat?

• setkávat se s lidmi

• působit v okolí bydliště

• odměňováni budete 

každý týden 

formou provizí

Co potřebujete?

• živnostenský list

• mobilní telefon
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Reklama prodává

KORYČANSKÝ ZPRAVODAJ - vydavatel a redakce Městský úřad Koryčany, tel.: 573 376 306, 573 376 311, fax: 573 376 321, e-mail: mesto@korycanycz,
www.korycany.cz. Šéfredaktor ing. Jaroslav Kočí. Povoleno OÚ Kroměříž pod č. MK ČR E 12062. Tisk: Tiskárna Šiki Kyjov. Náklad: 400 ks.
Cena jednoho výtisku 7 Kč. Vychází čtvrtletně. Uveřejněné příspěvky občanů nemusí být totožné s názory redakce. Nevyžádané rukopisy redakce
nevrací. Uzávěrka tohoto čísla byla 1. září 2005.

Mrazničky plné zboží
opravíme do 24 hodin!

PRODEJ A OPRAVY
V ZÁRUCE I PO ZÁRUCE

SEDLÁŘ RICHARD
Nerudova 244
697 01 Kyjov

tel. 518 615 380

Inzerát informujeReklama prodáváReklama prodává
Koryčanský zpravodaj na rok 2003 od čísla 2 bude zveřej-
ňovat inzeráty a reklamy za nových podmínek:

- formát 26 x 18 cm (celá strana) ........................ 1000 Kč

- formát 13 x 18 cm (půl strany) ........................... 600 Kč

- formát 13 x 9 cm (čtvrtina strany) ...................... 360 Kč

- formát  6,5 x 9 (osmina stran) ............................. 180 Kč

- inzeráty v řádcích – tučný tex ............................... 60 Kč

- normální text ......................................................... 36 Kč

- fotografie v inzerátu nebo kresba ....................... 180 Kč

Na požádání redakce provede zdarma grafickou úpra-
vu inzerátu, pokud podnikatel nepředloží vlastní návrh.

Chladničky,
mrazničky,

pračky, myčky, sporáky


